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Iktatószám: I/F/214-7/2020. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Szociális, Egészségügyi, 
Környezeti és Fenntarthatósági Bizottsága 2020. szeptember 10. (csütörtökön) 17 óra 15 
perckor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében 
megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 

Jelen vannak:    Zaják Rita elnök; 
Gulyás Róbert elnökhelyettes; 
Rácz Zoltán Rókus képviselő, bizottsági tag; 
Jantner Lászlóné külső bizottsági tag; 
Gyarmati László külső bizottsági tag; 
Matus József Miklós külső bizottsági tag; 

 
Távol maradását jelezte:  Kővári László képviselő, bizottsági tag; 
      

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Főfai Klára igazgatóságvezető, 
     Herr Teréz főépítész, 
     Rozinka Attila igazgatóságvezető, 
     Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens, 
     Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője, 

dr. Fuchs Vivien bizottsági referens, jegyzőkönyvvezető; 
 
Megjelentek:    Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök 
 
Ülésen megjelent állampolgár: Baka Éva 
 

Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 6 bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az elnök az ülést 17 óra 18 perckor megnyitja. 

Zaják Rita elnök: Köszönti a megjelenteket. Javasolja, hogy a Bizottság vegyen fel napirendjére 
további egy napirendet, a Zöldtárs Alapítvány LIFE pályázaton való részvételének támogatása. 

Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjére tett javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 

 
NYILVÁNOS ÜLÉS:  
 
1. napirendi pont: 
Javaslat az új orvosi rendelő megváltozott helyszínére  

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita elnök 
Előadó: Zaják Rita elnök 
  Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens 
 
2. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Klímabarát díj elnyerésére irányuló pályázaton való 
részvételéről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita elnök 
Előadó: Zaják Rita elnök 
   Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának LIFE pályázaton való részvételére 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita elnök 
Előadó: Zaják Rita elnök 
   Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: 
Javaslat az új orvosi rendelő megváltozott helyszínére  

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita elnök 
Előadó: Zaják Rita elnök 
  Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens 
 
Zaják Rita elnök: Elmondja, hogy a körzetek problémáiról van szó tulajdonképpen, de először 
átadja a szót Dévai-Horváth Krisztinának. 

Herr Teréz főépítész: Jelzi, hogy először, ha van rá lehetőség kiosztaná a lakossági felmérés 
eredményeit összesítő táblázatot. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy a visszavont pályázat 
költségkerete visszahullik, amely 67.000.000.- Ft, ezt újra lehet igényelni új pályázattal, ami 
sürgős, még az idei évben le kellene adni. Hozzáteszi, hogy az irányító hatóságtól ennél többet 
egyelőre nem tudott meg. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy az új pályázat feltételei ugyanazok maradnak-e. 
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Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy igen, ez a TOP.62.-es pályázat. 
 
Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy új rendelő építésére vagy meglévő 
felújítására lehet pályázni, vagy a kettő kombinációjára is. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy a pályázat mindkettőre 
lehetőséget ad. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy ugyanúgy két rendelő problémáját kell-e megoldani az új 
rendelővel. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy a pályázati felhívás szerint az új 
rendelőnek több egészségügyi szolgáltatást kell egy épületbe integrálni. 

Zaják Rita elnök: Elmondja, hogy akkor minimum két praxist kell bevonni. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Hozzáteszi, hogy vagy bele kell tenni egy gyógyszertárat. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen. Hozzáteszi, hogy csak a vegyes praxist nem 
támogatja a felhívás. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi mit jelent pontosan a vegyes praxis, felnőtt és gyermekorvos egy 
épületben. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy azt lehet, hogy gyógyszertár és felnőtt háziorvos. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy nem, gyógyszertárat nem 
támogat a felhívás. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy akkor az egyetlen lehetőség, ha két felnőtt háziorvosi körzetet 
integrálnak az új rendelőbe. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen, több egészségügyi szolgáltatásnak kell 
lennie, meglévő praxissal. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Elmondja, hogy véleménye szerint ezek alapján lehet 
gyermek és felnőtt háziorvos egyben.  

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető: Tájékoztatja a Bizottságot, hogy a háziorvosi praxis, 
mindegy, hogy gyermek vagy felnőtt, nem minősül vegyes praxisnak.  

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Kiegészíti, hogy a felhívásban a vegyes háziorvosi 
praxis kifejezés szerepel. 

Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője: Elmondja, hogy ez a kifejezés azt jelenti, 
hogy nincs külön praxisa valamelyik tevékenységnek, és ugyanaz az orvos látja el a felnőtt és 
gyermekháziorvosi feladatokat. Hozzáteszi, ez vidéken jellemző. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi Lovrity Attilánét, hogy a gyermek háziorvosi körzetek milyen 
helyzetben vannak jelenleg. 

Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője: Elmondja, hogy mind a nyolc orvosi 
praxis orvosa vállalkozó, ezért az épületet az önkormányzat biztosítja, a tárgyi eszközöket a 
vállalkozónak kell. 
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Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy a gyermekorvosi rendelők milyen műszaki helyzetben vannak. 

Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője: Elmondja, hogy a Csatári u. rendben van, 
Kunner doktornő praxisa költözés előtt áll, két másik rendelő nemrégiben lett felújítva, a többi 
orvos saját tulajdonú rendelőben van. Véleménye szerint ezeknek a praxisoknak a helyzete 
megoldott. 

Zaják Rita elnök: Ezek alapján a felnőtt háziorvosi körzetekre kell inkább koncentrálni. 

Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője: Elmondja, hogy a problémás rendelő 
Bálint doktornőé a Kadarka utcában. A Hunyadi utcában is vannak rendezni való dolgok, illetve 
Papp doktor úr maradna egyedül a Vörösmarty utcában, de az épület régi, korszerűtlen. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi Dévai-Horváth Krisztinát, hogy a Vörösmarty utcában lévő rendelő 
attól függetlenül részt vehet a pályázatban, hogy a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. tulajdona. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen, megoldható, használati szerződést kell kötni 
a vagyonkezelővel. Az ügyeleti központnál is hasonló szerződés van. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy a pályázat tartalmaz-e összegszerű 
korlátot és mi az intezitása. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Az intenzitása 100 százalékos, a forrás korlátját az 
irányító hatóság határozza meg, egyelőre nem tudja megmondani. 

Gulyás Róbert elnökhelyettes: Kérdezi, hogy a Vörösmarty utcai rendelő felújítása nagyjából 
mennyibe kerülne, elférne ott két rendelő. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Arról még nincs adat. 

Herr Teréz főépítész: Elfér. 

Gulyás Róbert elnökhelyettes: Véleménye szerint a Vörösmarty utcai rendelő jól 
megközelíthető helyen van, ezért azt meg kellene tartani és a lakosság sem szeretné, ha a 
doktor úr onnan elköltözne. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy arról van-e információ, hogy a Kölcsey 
lakótelepen található rendelő felújítása mennyibe került. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy annak a rendelőnek a felújítása 
kb. huszon pár millió forintba került, konkrét összeget nem tud mondani. Az épület részleges 
felújítása volt ott is. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy a pályázat szólhat úgy is, hogy a 
Vörösmarty utcai rendelőben alakítanak ki két körzetet. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi hány év a pályázat fenntartása. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Válaszolja, hogy 5 év, onnantól, hogy a pályázat 
lezárult. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy ennek alapján a fenntartási határidő után egyedül is 
maradhatna orvos az új rendelőben. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen, ha letelt az öt év. 
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Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy felújítás esetén is 62.000.000.- ft a pályázható összeg. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Igen, ez egy fix keret. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy a fenntartás akkor is megvalósul-e, ha 
időközben más orvos költözik oda. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Nem, mert a körzetnek fixnek kell maradnia. 

Rozinka Attila igazgatóságvezető: Csak az képzelhető el, hogy a körzet háziorvosának 
személyében történik változás valami miatt, a körzet nem változhat. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy az is elképzelhető-e, hogy több helyszínen 
legyen felújítás. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Tájékoztatja a bizottságot, hogy erről nincs 
tudomása, felveszi a kapcsolatot az irányító hatósággal, és megkérdezi. 

Rozinka Attila igazgatóságvezető: Véleménye szerint csak egy helyszínen valósulhat meg a 
pályázat. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Átfogalmazza a kérdést: több pályázat egyidejűleg 
beadható-e? 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy korábban volt erre lehetőség, 
véleménye szerint ez forrásfüggő, megkérdezi az irányító hatóságot. 

Matus József Miklós külső bizottsági tag: Véleménye szerint, ha a pályázat költségeiből 
indulnak ki, akkor akár két helyszín is kijöhet belőle. Hozzáteszi, ha az orvosi ügyelet elköltözik 
a Szent István térről, akkor esetleg ott megvalósulhat. 

Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője: Válaszolja, hogy nem lehetséges, mert 
ott nappal iskolafogászat működik, illetve védőnői szolgálat is működik. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy ha a Vörösmarty utcai rendelő felújítása 
mellett döntenének, akkor a jelenleg ott praktizáló orvost hova lehetne ideiglenesen 
elköltöztetni. 

Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője: Előreláthatólag a Papp doktor úr 
maradna ott, véleménye szerint a Védőnői Szolgálat helyén ideiglenesen működhetne a 
rendelő. 

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető: Elmondja, hogy a korábbi felújítások idején az akkor 
érintett orvosok a rendelőintézetben kerültek elhelyezésre. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi Herr Terézt, hogy ha az új építésű rendelő 
mellett döntenek, akkor a város hol rendelkezik erre alkalmas ingatlannal. 

Herr Teréz főépítész: Elmondja, hogy a kiosztott listán szereplő helyszínek alkalmasak erre. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi Herr Terézt, hogy véleménye szerint műszakilag 
melyik a legalkalmasabb terület. 

Herr Teréz főépítész: Véleménye szerint a Csopak utca, de egészségügyi ellátási szempontból 
nem ez a legmegfelelőbb. Egyebekben a többi terület is műszakilag alkalmassá tehető. 
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Matus József Miklós külső bizottsági tag: Felveti, hogy a listán szavazók közül nem feltétlenül 
az érintett körzetek lakói szavaztak erre. Érdemesebb lenne azoknak a szavazóknak a 
véleményét figyelembe venni, akik ott élnek a körzetben. 

Herr Teréz főépítész: Elmondja, hogy a 195 fő közül mindenki a Csopak utca vonzáskörzetében 
lakik. Hozzáteszi, hogy dr. Főfai Klára igazgatóságvezetővel egyeztetettek nemrégiben a 
betegek lakóhelyéről az érintett két orvos körzetében és dr. Bálin Orsolya betegeinek kb. 
egyharmada lakik a körzetében. Vagyis az, hogy valaki hol lakik, és hova jár orvoshoz nem 
feltétlen függ össze. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi dr. Főfai Klárát, hogy milyen jogszabályi előírások vonatkoznak 
háziorvosokra és rendelőikre, ami itt releváns. 

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető: Elmondja, hogy az Eütv. rendelkezései szerint, ha az 
önkormányzat a körzeteket módosítja, és ebből az orvosnak kára keletkezik akkor az 
önkormányzatnak kártalanítási kötelezettsége van. A károkozás valószínűsíthető mert a 
működési támogatás egyik összetevője a körzet. Vagyis, ha az önkormányzat átalakítja a 
körzetfelosztást, akkor szinte az összes körzetet meg kell reformálni, ez pedig azt 
eredményezi, hogy minden orvos kártalanítási igényt fog támasztani az önkormányzattal 
szemben. Hozzáteszi, hogy a kártyaszám, vagyis hogy konkrétan hány beteget lát el az orvos, 
a finanszírozás során fontos, mert a finanszírozás másik összetevőjét ez adja. Kiemeli, hogy 
egy bizonyos kártyaszám után már nincs többletfinanszírozás. Kiemeli, hogy ha tartós 
helyettesítés van egy körzetben, akkor az a tendencia, hogy a betegek máshoz átjelentkeznek, 
ha pedig állandó orvosa lesz a körzetnek, akkor visszajelentkeznek hozzá. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy ennek ellenére, kötelesek körzetet alakítani. 

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető: Igen.  

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy mi lenne annak a következménye, ha a Bálint doktornőt a 
Penny mögé raknák be, ami már nem a körzete területén van. Ezt meg lehet tenni? 

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető: Meg lehet tenni, a körzetek kialakítására nincs jogszabályi 
előírás, csak ajánlás. Akár a saját ingatlanában is lehet rendelő. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy van-e arról adat, hogy mennyi kártyája van 
egy adott orvosnak. 

dr. Főfai Klára igazgatóságvezető: Elmondja, hogy nincs erről adat, akkor lehet ezt tudni, ha 
az Egészségügyi Gondnoksággal kapcsolatba kerül valami miatt. 

Matus József Miklós külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy az előbb említett kártya arányra van 
adat Papp doktor úr praxisa tekintetében is. 

Lovrity Attiláné Egészségügyi Gondnokság vezetője: Nem. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy más orvosok nem lesznek-e 
elégedetlenek, ha két orvosnak ad külön rendelőt a város, másnak pedig nem, csak felújítottat. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi Dévai-Horváth Krisztinát, hogy két felújításra is beadható-e pályázat. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Elmondja, hogy erre jelenleg nem tud válaszolni. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy az előző tervek adaptálhatóak-e az új 
helyszínre.  
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Herr Teréz főépítész: Elmondja, hogy részben mindenképp újra kell tervezni, az új helyszín 
saját adottságainak megfelelően.  

Gyarmati László külső bizottsági tag: Pennyhez beilleszthető? 

Herr Teréz főépítész: Elmondja, hogy véleménye szerint igen, de át kellene alakítani. 

Rozinka Attila igazgatóságvezető: Elmondja, hogy azt kellene figyelembe venni, hogy a 
pályázat lezárulása 2021 december. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: 2022. 

Zaják Rita elnök: Kérdezi, hogy erről van egy Pénzügyminisztériumból érkezett levél, amiben 
ez benne van. 

Dévai-Horváth Krisztina pályázati referens: Nem levél, telefonos információ. 

Rozinka Attila igazgatóságvezető: Írásban még semmi nincs a kezünkben. 

Gulyás Róbert elnökhelyettes: Javasolja, hogy az új rendelő helyszínének három helyet 
jelöljön meg a Bizottság, majd a két frakcióvezető egyeztessen az orvosokkal és válasszák ki a 
helyszínt. A három helyszín a Béri Balogh Ádám utca 77. számú épület és a Penny Market közti 
transzformátor-háztól nyugatra fekvő, 4930/38. helyrajzi számú terület, Csopak utca – 56. sz. 
főút közti terület déli vége, vagy a Vörösmarty utcában lévő felújítása. 

Zaják Rita elnök: Javasolja, hogy ehhez képest módosító javaslatot szeretne tenni. Felolvassa 
a módosító határozati javaslatát. Sorrendet állítsanak fel a helyszínek között a rendelők 
felújításának, új helyre költöztetésének szükségessége szerint.  Ezt a rendelkezésre álló 
források szerint pedig vegyék figyelembe az új rendelő építésénél. Első helyen javasolja a 
prioritási sorrendben a 14. számú háziorvosi körzet, második a 7. számú és 10. számú körzet 
rendelői, mivel egy helyen van a két rendelő, harmadik helyen a 3. számú háziorvosi körzet. 
Ezen felül javasolja, hogy a fejlesztés részleteit a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 
határozza meg az előbbi szempontokat figyelembe véve. 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 
igen, 1 nem szavazattal elfogadott. 
 
Rácz Zoltán Rókus 18:03-kor elhagyja az üléstermet. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a módosító határozati javaslatot, amelyet a bizottság 1 igen, 3 
nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elutasított. 
 
A Bizottság a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Szociális, Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági 

Bizottságának 

106/2020. (IX.10.) határozata 

az új orvosi rendelő helyszínéről 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Szociális, 

Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági Bizottsága  

 

1. a Szabó Dezső utca helyett az alábbi helyszínek egyikét javasolja az új 

orvosi rendelő helyszínéül: 

a. Béri Balogh Ádám utca 77. számú épület és a Penny Market közti 

transzformátor-háztól nyugatra fekvő, 4930/38. helyrajzi számú 

terület  

b. Csopak utca – 56. sz. főút közti terület déli vége 

c. Vörösmarty u. 5. rendelő felújítása; 

 

2. javasolja, hogy Bomba Gábor László és Máté Péter képviselők, mint a 

Közgyűlés két frakciójának vezetője egyeztessen a végleges helyszín 

kiválasztásáról és konzultáljon az orvosokkal. 

 

Határidő: 2020. szeptember 10. 

Felelős: Zaják Rita elnök 

 

Rácz Zoltán Rókus 18:06-kor visszatér az ülésterembe. 

 

2. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Klímabarát díj elnyerésére irányuló pályázaton való 
részvételéről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita elnök 
Előadó: Zaják Rita elnök 
   Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök 
 
Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök: Ismerteti a Klímabarát díj részleteit. Elmondja, hogy 
véleménye szerint a Városnak indulnia kellene a pályázaton. Elmondja, hogy Szekszárd 2009 
óta tagja a Klímabarát Települések Szövetségének. Az elmúlt öt évben jelentősen megnőtt a 
szövetségben a tagok száma. Elmondja, hogy nincs anyagi költsége a pályázatnak. Hozzáteszi, 
hogy a Polgármesteri Hivatal ezen területének felelősei valószínűleg gyorsan össze is tudják 
rakni a pályázatot. A pályázatban éghajlatvédelem, klímastratégia, megújuló energia, és 
energiahatékonyság, klímatudatossági kampány témakörökben kell a város arculatát 
bemutatni. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Kérdezi mit lehet nyerni. 

Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök: Jelenleg úgy tudja, hogy a dobogósok kapnak 
valamiféle jutalmat, mindenki más oklevelet. 

Zaják Rita elnök: Javasolja, hogy kapcsolattartóként jelölje meg a Bizottság Gyarmati László 
tagot. 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Szociális, Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági 

Bizottságának 

107/2020. (IX.10.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város a „Klímabarát díj” elnyerésére 

irányuló pályázaton való részvételéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Szociális, 

Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági Bizottsága  

 

1.  úgy dönt, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város vegyen részt a 

Klímabarát Települések Szövetsége által kiírt „Klímabarát díj” 

elnyerésére irányuló pályázaton; 

Határidő: 2020. szeptember 10. 

Felelős: Zaják Rita elnök 

 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési Osztályát, hogy 

gondoskodjon a pályázat benyújtásáról; 

 

Határidő: 2020. szeptember 25. 

Felelős: Zaják Rita elnök 

     Rozinka Attila igazgatóságvezető 

 

3. felkéri Baka György elnököt, hogy kapcsolattartóként működjön közre; 

Határidő: 2020. szeptember 10. 

Felelős: Zaják Rita elnök 

 

4. felkéri Gyarmati László külső bizottsági tagot, hogy a pályázattal 

kapcsolatos, a Bizottság és a Polgármesteri Hivatal közötti 

koordinációs feladatok ellátására. 

 

Határidő: 2020. szeptember 10. 

Felelős: Zaják Rita elnök 

   Rozinka Attila igazgatóságvezető 
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3. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának LIFE pályázaton való részvételére 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita elnök 
Előadó: Zaják Rita elnök 
   Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök 
 
Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök: Elmondja, hogy a LIFE pályázat témája az 
éghajlatváltozás, illetve az állat-és lakosságvédelem helyi szinten. Hozzáteszi, hogy nyaranta a 
hőhullámok napjain több ember hal meg, mint a mostani vírushelyzetben az egész nyáron. A 
pályázat mértéke kb. 30.000. euro. A pályázathoz önrész szükséges, 20 százalék mértékben. A 
pályázat elnyerése setén négy évig a városnak kutatnia kell a hőhullámok elleni küzdelem és 
megelőzés helyi szintű lehetőségeit és eszközeit. A pályázatot október 6. napjáig kell beadni. 
A pályázattal elnyerhető összegben a az erre a célra alkalmazott munkavállalók munkabére is 
benne van, arra tehát külön támogatást nem lehet igényelni. 

Jantner Lászlóné külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy éves szinten ez kb. 4.000.000.- Ft? 

Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök: Úgy emlékszik, hogy 3-4.000.000 Ft körüli. 

Gyarmati László külső bizottsági tag: Kérdezi, hogy erre új embert kell-e felvenni. 

Baka György Zöldtárs Alapítvány elnök: Elmondja, hogy erről nincs tudomása, ennek 
utánakérdez. 

Zaják Rita elnök: Fontos ennek a pontosítása, mert új emberre nincs pénze a városnak. 
Javasolja térjenek vissza erre, ha már tudják a választ. 
 
A Bizottság a napirendi pontot határozathozatal nélkül zárta le. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 18 óra 30 perckor 
berekeszti. 

  

 

            Jantner Lászlóné 

                           jegyzőkönyv-hitelesítő 
Zaják Rita 

elnök 
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Készítette: 

    dr. Fuchs Vivien 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 

Ellenjegyezte: 

           dr. Göttlinger István 

           aljegyző 


